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Zápisnica zo  16.  zasadania MsZ v Krompachoch, 

konaného dňa 27. decembra  2019  

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Krompachoch 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny.  

 

Ing. Iveta Rušinová,  primátorka mesta otvorila 16. zasadanie mestského zastupiteľstva 

v Krompachoch. Privítala poslancov MsZ, zamestnancov mesta. Mestské zastupiteľstvo bolo 

uznášania schopné. Prítomných bolo 8 poslancov mestského zastupiteľstva, ospravedlnil sa 

Radovan ĎORKO, v miestnosti nebol poslanec Ján ZAHURANEC, neprítomní Marián 

HOJSTRIČ a Matúš STANA. 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu MsZ 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Návrh rozpočtových opatrení. 

6. Schválenie odkúpenia majetku spoločnosti SKI Plejsy a.s.  

7. Schválenie humanitárneho finančného príspevku pre mesto Prešov. 

8. Schválenie finančnej spoluúčasti pre projekt „Výstavba zdroja tepla pre budovu 

Krytej plavárne v Krompachoch“ 

9. Záver. 

 

2. Schválenie programu        12.06 hod. 

 

Primátorka mesta  predložila návrh programu rokovania. 

Z prítomných 8 poslancov: 

za: 8 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

v miestnosti nebol Zahuranec. 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.1 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.     12.07 hod.  

 

Primátorka  mesta určila za zapisovateľku zápisnice Annu ČECHOVÚ a za overovateľov 

zápisnice poslancov MsZ : Eva DERDÁKOVÁ, Stanislav FARKAŠ.  

 

4. Voľba návrhovej komisie.        12.08 hod.  

 

Primátorka mesta  predložila návrh na zloženie návrhovej komisie:  

predseda: Ľuboš ONTKO,  členovia: Oľga DZIMKOVÁ, Igor JENDRUCH. 

Z prítomných 8 poslancov: 

za: 8 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

v miestnosti nebol Zahuranec. 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/A.1 – viď pripojené pri zápisnici (volí).  
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5.  Návrh rozpočtových opatrení       12.08 hod. 

 

Primátorka mesta predložila písomný návrh rozpočtových opatrení, ktorý je prílohou tejto 

zápisnice. Zasadanie mestského zastupiteľstva bolo zvolané na dnes, aby do konca roka bolo 

možné uhradiť faktúry. Vedúci oddelení vysvetlia jednotlivé rozpočtové opatrenia.  

 

Prišiel poslanec Zahuranec. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 52: 

Ing. Ján Ivančo – vedúci oddelenia organizačno-správneho a sociálnych vecí. Rozpočtové 

opatrenie sa týka Denného centra seniorov vo výške 230,-- € z dôvodu. DCS počas roka je 10 

mesiacov v prevádzke, ale v tomto roku to bolo 11 mesiacov z dôvodu realizácie niektorých 

rekonštrukcií.    

Poslankyňa Derdáková – rozpočtové opatrenie  mohlo to byť predložené už v auguste 2019. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.2 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 53:  

Ing. Erika Balážová, vedúca oddelenia ekonomického a regionálneho rozvoja – rozpočtové 

opatrenie sa týka presunu na položku Právne služby vo výške 12,-- €. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.3 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 54:  

Ing. Balážová – prostriedky sú pre mestskú políciu na motorové vozidlo – poistenie, polep 

vozidla. 

Primátorka mesta  – doplňuje sa kamera na Starej Maši.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.4 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 55: 

Ing. Ivančo  - finančná čiastka vo výške 500,-- € na výdavky na činnosť MsÚ – náhrada príjmov 

počas PN. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.5 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 56: 
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Ing. Štefan Ondáš, vedúci oddelenia výstavby, ŽP a TS, na položku zásobovanie pitnou vodou 

vo výške 7 000,-- €. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.6 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 57: 

Ing. Ondáš – týka sa to odchodného, zamestnanca odchádzajúceho do dôchodku a na dohody 

vo výške 3 000,-- €. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.7 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 58: 

Ing. Ján Znanec, vedúci oddelenia školstva, kultúry a športu, je to položka  - školstvo 

prenesené kompetencie vo výške 68 922,-- €.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.8 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 59: 

Ing. Znanec – finančná čiastka vo výške 275,-- € na položku školský úrad.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.9 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 60: 

Ing. Znanec – presun finančných prostriedkov na položku mestské športoviská na dohody vo 

výške 309,-- €. 

Poslankyňa Derdáková -  pri zostavovaní rozpočtu mesta nie je potrebné také podrobné 

členenie.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.10 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 61: 

Ing. Znanec –  čiastka 456,-- € z položky mestská knižnica – príspevok na rekreáciu sa 

presúva na stravné a nákup knižničného fondu. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 
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zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.11 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 62: 

Ing. Znanec – vo výške 1 000,--€  pre mesto Prešov,  pomoc ľuďom, ktorých postihlo nešťastie 

spojené s tragickým výbuchom bytovky na Mukačevskej ulici v Prešove dňa 6.12.2019. 

Poslankyňa Derdáková – asi sa nestihne  uzatvoriť zmluvu do konca roka, na transparentný 

účet sa to nedá   poslať,  musí byť uzatvorená zmluva o poskytnutí dotácie. 

Primátorka mesta  – stiahla rozpočtové opatrenie a schváli sa len dotácia vo výške  1 000,-- 

€. Pán Varkondi má už zakúpený materiál na ohňostroj, budeme musieť časť materiálu  od neho 

zobrať  a využiť ho na ohňostroj pri inej príležitosti. 

Poslanec Bocan – aká je výška na ohňostroj.  

Primátorka mesta  – objednávka bola za  1 700,-- €. 

Rozpočtové opatrenie č. 62 sa stiahlo a tým sa rozpočtové opatrenia prečíslovali. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 62: 

Ing. Znanec – vo výške 37 000,-- € vlastné príjmy a potraviny školskej jedálni. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.12 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 63: 

Ing. Ivančo – z dôvodu zvýšenia telefónnych a poštovných poplatkov je návrh na úpravu 

rozpočtu vo výške 200,-- €. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.13 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 64: 

Ing. Ivančo – čiastka 1 756,-- € je na položku  nákup nábytku a výpočtovej techniky a softvéru 

a serveru.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.14 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 65: 

Ing. Ivančo – rozpočtové opatrenie vo výške 5 466,-- € sa týka matričnej činnosti v rámci 

bežných príjmov a výdavkov.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.15 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  
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Rozpočtové opatrenie č. 66: 

Ing. Balážová  – vo výške 100,-- € na položku BOZP, PO, ZS. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.16 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 67: 

Ing. Balážová – finančná čiastka 1 731,-- € sa týka príjmu a výdaja v položke stavebný úrad.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.17 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 68: 

Ing. Balážová –čiastka 250,-- € na položku ochrana pred požiarmi. 

Prednostka MsÚ  – 18.12. 2019 Mestský hasičský zbor a Mestská polícia Krompachy 

absolvovali  kurz prvej pomoci so záverom, že je to  prínos pri záchrane ľudského života. 

Primátorka mesta  – vyzdvihla  účasť zúčastnených  na kurze. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.18 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 69: 

Ing. Balážová  – je to pre  občiansku hliadku, čo sa týka platov, odvodov vo výške 45 998,-- 

€. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.19 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 70: 

Ing. Balážová – týka sa to kamerového systému vo výške 400,-- €. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.20 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

Rozpočtové opatrenie č. 71: 

Ing. Balážová  – čiastka 825,-- €  presun z položky  Zberný  dvor – príspevok na rekreáciu na 

položku Zberný dvor – plat. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 
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proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.21 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

7. Schválenie humanitárneho finančného príspevku pre mesto Prešov.  12.40 hod.  

 

Primátorka mesta predložila písomný návrh na schválenie humanitárneho príspevku pre 

mesta Prešov, ktorý je prílohou tejto zápisnice.  

Prednostka MsÚ  – dotácia je  účelovo viazaná. 

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.22 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

6. Schválenie odkúpenia majetku spoločnosti SKI Plejsy a.s.     12.42 hod. 

 

Primátorka mesta  – informovala, že sa zúčastnila Valného zhromaždenia SKI PLEJSY, na 

ktorom  bol prednesený návrh, aby spoločnosť predala svoj majetok inej spoločnosti. Mal by 

byť dodržaný občiansky zákonník, preto bolo navrhnuté, aby tento majetok odkúpilo mesto 

Krompachy. Predložená je písomná ponuka. Časovo nebolo možné zvolať komisie MsZ. Je to 

závažná otázka, mesto do majetku  vložilo pozemky, vleky, ostalo nám 5% spoluúčasti. 

Najväčšiu hodnotu majú pozemky. Nežiada, aby sa na dnešnom rokovaní hlasovalo, ale 

zaoberať sa ponukou. Cena 920 000,-- € je značná. Je na zvážení, či má mesto hľadať zdroje, 

alebo nie. O tomto by mali rokovať všetky komisie MsZ a  predložiť návrh. Konatelia 

spoločnosti chcú naše stanovisko Ak by mesto kúpilo majetok, musí ho spravovať a pre mesto 

by to bola strata. Do majetku sa  neinvestovalo, koľko bolo potrebné. Vleky sa stavali v 80 

rokoch, lanovka nie je funkčná, svahy sú veľmi dobré. Zjazdovky sú vynikajúce, chaty sú na 

svahoch, je to unikátne, len vybavenie nespĺňa štandard. 

Poslankyňa Derdáková  – z toho všetkého je jej smutno. Keď sa začínalo s vytvorením 

spoločnosti, bola som proti, aby sa pozemky dali  do majetku spoločnosti.   Poslanci vtedajšieho 

mestského zastupiteľstva tvrdli,  že pozemky nikto nezoberie. Dnes máme pozemku odkúpiť 

za 850 tis. €. Plejsy mali svoje meno, pán Pampurik sa o to zaslúžil a pozdvihol Plejsy. Odkiaľ 

zobrať peniaze na sprevádzkovanie. Možnosť získať dotáciu  z európskej únie, nespĺňa 

parametre.  Ak by nám pozemky predali za euro, tak možno.  

Poslanec Zahuranec  – ozývajú sa, keď im tečie do topánok a chcú také veľké peniaze. Do 

strediska nič neinvestovali. Snežné delá nemajú hodnotu, bolo by dobré, ak by to odkúpila 

dobrá firma, zainvestovala do toho,  mesto to finančne nezvládne. 

Primátorka mesta  – keď sa pýtala,  kto by to kúpil,  nedostala odpoveď.  Zo zákulisia  vie, že 

je záujem, ale nie je to silná firma. 

Poslanec Bocan – zvážiť, či má mesto záujem o kúpu za symbolickú cenu. 

Primátorka mesta  – mesto sme všetci, primátorka mesta a poslanci MsZ, je na našom 

rozhodnutí, či sa to schváli a na rozhodnutí primátorky mesta, či zmluvu podpíše. Môžeme 

počúvať poradné hlasy, plusy,  mínusy a rozhodnúť.  V tejto chvíli je ťažké  povedať,  či je to 

správne rozhodnutie, je to ťažká úloha. 

Poslanec Ontko – máme krytú plaváreň, ktorá je dotovaná. Plejsy nech obhospodaruje nejaká 

firma. Kde by sme na to zobrali finančné prostriedky.  

Poslankyňa Derdáková – je to  dôležité rozhodnutie.   Požiadala Ing. Balážovú, do akej výšky 

úveru by sme mohli ísť, aby sme sa nedostali do zadlženia nad rámec zákona. 

Ing. Balážová – v tejto chvíli na to nevie odpovedať. 
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Primátorka mesta  – mala byť predložená hodnota pozemkov. Mesto nebude spravovať Plejsy, 

prípadne dať to firme do správy. Je to riziko, aby sme nedopadli ako s BHMK. Na februárové 

zasadanie MsZ bude predložené stanovisko.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/D.1 – viď pripojené pri zápisnici (berie na vedomie).  

 

8. Schválenie finančnej spoluúčasti pre projekt „Výstavba zdroja tepla pre budovu Krytej 

plavárne v Krompachoch“.        13.01 hod. 

 

Primátorka mesta predložila v písomnej forme návrh schválenia finančnej spoluúčasti pre 

projekt „Výstavba zdroja tepla pre budovu Krytej plavárne v Krompachoch, ktorý je prílohou 

tejto zápisnice.  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/C.1 – viď pripojené pri zápisnici (ruší).  

Z prítomných 9 poslancov: 

za: 9 – Dubiňák, Jendruch, Dzimková, Ontko, Šmidová, Zahuranec, Derdáková, Farkaš, Bocan. 

zdržal sa: 0 

proti: 0 

MsZ prijalo uznesenie č. 16/B.23 – viď pripojené pri zápisnici (schvaľuje).  

 

9. Záver.          13.06 hod. 

  

Primátorka mesta poďakovala sa za účasť na 16. zasadaní Mestského zastupiteľstva 

v Krompachoch,  za celoročnú prácu, ústretovosť pracovať pre občanov mesta. Pán dekan  

pozýva poslancov MsZ, zástupcov mesta, zamestnancov mesta,  dňa 1. 1. 20120 o 10.300 hod. 

na novoročnú sv. omšu za mesto Krompachy.  Všetkým zaželala krásne a pokojné sviatky a do 

nového roku pevné zdravie, šťastie, pracovné a osobné úspechy.  

 

V Krompachoch 27. decembra 2019 

 

Zapísala: Anna ČECHOVÁ 

 

 

 

Anna NEMČÍKOVÁ      Ing. Iveta RUŠINOVÁ 

  prednostka MsÚ             primátorka mesta 

 

 

 

 

O V E R O V A T E L I A: 

Eva          DERDÁKOVÁ,  poslankyňa MsZ 

Stanislav FARKAŠ,            poslanec MsZ 
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